
 

 

                  Generalforsamling 2023  

  Foreningen Øster Hurup Havn  
 

 
Lørdag den 25.marts.  
 
1.   Valg af dirigent.  

2.   Formanden aflægger beretning.  

3.   Aflæggelse af regnskab, samt orientering om budget.  

4.   Fastsættelse af kontingent til foreningen.  

5.   Fastsættelse af leje og indskud for det kommende år.  

6.   Indkomne forslag.  

7.   Vedtægtsændringer.  

8.   Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer, samt 2 suppleanter. 

       Flg. er på valg Bo Vernersen, John Nielsen.   

9.   Valg af revisor, samt suppleant.  

10. Eventuelt. 
 

Peter bød velkommen. 
 
Ad 1. 
 
Bestyrelsen foreslår Martin Bak som dirigent. 
  
Ingen andre forslag – Martin er valgt. 
 
Martin starter med at konstatere at generalforsamlingen er lovlig indvarslet og 
offentliggjort på hjemmesiden. 
Generalforsamlingen er beslutningsdygtig. 
 
Ad 2. 
 
Peter aflægger bestyrelsens beretning for det seneste år. 
 



 

 

Beretningen gav ikke anledning til spørgsmål eller kommentarer. 
 
Beretning godkendt. 
 
Beretningen kan i sin helhed ses på Havnens hjemmeside. 
 
Ad 3. 
 
Efter grundig gennemgang blev regnskabet godkendt. 
 
Budgettet gennemgået. 
 
Få spørgsmål fra salen: 
 
Den nye tage afskrives det år de blev lavet. 
 
Vi betaler vandafledningsafgift af vand i toiletbygningen, men ikke fra vand på 
broerne. 
 
Alt i alt et solidt regnskab og et godt budget. 
 
Ad 4. 
 
Kontingentet fastholdes på nuværende niveau. 
 
Ad 5. 
 
Indskud og leje fastholdes på nuværende niveau. 
 
Ad 6. 
 
Der er ikke indkommet nogen forslag. 
 
Ad 7. 
 
Der er ingen vedtægtsændringer. 
 
Ad 8. 



 

 

Genvalg til John Nielsen. 
 
Til erstatning for Bo som ikke ønskede valg, foreslår bestyrelsen Allan Ingstrup. 
Der er ikke andre forslag. 
 
Allan blev valgt til bestyrelsen. 
 
Som suppleanter blev valgt Bo og genvalg til Jørgen. 
 
Der var genvalg til revisorer og suppleanter. 
 
Ad 10. 
 
Per fortalte om en ny type trøjer med et lille logo. 
Kan prøves og bestilles hos Per. Pris pr. stk. 300 kr. 
 
Torbjørn har ladet sig inspirere af Bønnerup havns måde at lette arbejdet med 
dokumentation og information til medlemmerne. 
Alt vedrørende ansøgning om pladser, betaling af pladser, takstblade, retningslinjer 
og meget andet skal samles på vores hjemmeside. 
Bestyrelsen vil arbejde videre med forslaget. 
 
Der er en forespørgsel om ventelisten til skurerne kan offentliggøres. Bestyrelsen 
kigger på det. 
 
Der er en forespørgsel om hastigheden på mastekranen kan sænkes. 
Bestyrelsen/Per kigger på det. 
 
Nye flydebroer og et udbygget Tallyweb betalingssystem vil løbe op i næsten 
600.000 kr. Med et sådant system vil brugerne komme til at betale den fulde 
omkostning for el, moms og afgifter. Brugerne er gæstesejlere og auto campister. 
 
Medlemmerne får en kode til elstanderne. 
 
Forslag om at regnskabet sendes ud til medlemmerne inden generalforsamlingen. 
 



 

 

Peter afsluttede generalforsamlingen og takkede i den forbindelse Martin for kyndig 
gennemførsel af generalforsamlingen og tak blev det også til Bo for mange års tro 
tjeneste. 
 
 
 
  
 
 
 
 

 


